
V Libochovanech dne 31. 10. 2006 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Tak jsem si myslela, že to budou v podstatě stejně klidné volby jako v uplynulých volebních obdobích. 

Jak jsem se mýlila. Z výsledků je naprosto jasné, že i při malých rozdílech počtu hlasů mezi kandidáty, 

chtějí občané našich obcí určitou změnu. Proto jsem se snažila při sestavování kandidátky přitáhnout 

k rozhodování o věcech obecních mladé lidi, kteří by do budoucna měli nést odpovědnost za další 

rozvoj obce, který byl v uplynulých létech nastartován, podle mého  mínění, celkem úspěšně. Částečná 

obnova kandidátky se zdařila, my starší jsme byli výsledky upozaděni, ale někteří to neunesli a před 

zítřejším (středečním) hlasováním o obsazení statutárních míst v zastupitelstvu skládají zbraně. Je to 

samozřejmě jejich rozhodnutí, takže vyčkáme zítřejší večerní volby. 

Ráda bych připomněla všem, kteří ještě nevyrovnali svoje závazky vůči obci v platbách za likvidaci 

odpadů za druhé pololetí, aby tak učinili nejpozději do poloviny listopadu. Na konec tohoto týdne jsou 

objednané ještě velkoobjemové kontejnery, letos naposledy. 

Nedostatek finančních prostředků, který byl v uplynulém měsíci přímo tristní se podařilo překlenout 

úvěrem od ČSOB ve výši 209tis., kdy jsme poplatili veškeré nashromážděné faktury a do konce roku 

nepřepokládáme žádné mimořádné výdaje. Takže bychom mohli do nového účetního roku vstoupit 

bezproblémově. 

Ještě do konce roku bychom rádi připravili pro veřejnost výlet za sněhem do hor. V listopadu se chystají 

naše mladé maminky začít cvičit s dětmi v opravených prostorách v patře Obecního úřadu a malí 

fotbalisté získávat obratnost pod vedením jednoho z tatínků. Děti mají opravdu velké nedostatky 

v cílené  pohybové aktivitě, uvidíme, zda se tato snaha odrazí na jejich výkonech na hřišti nebo při 

školní tělesné výchově. 

Skvělá zpráva na závěr. Dnes jsme obdrželi zprávu o přidělení 20titisícové odměny z fondu Krajského 

úřadu, za výborné umístění naší knihovny v celostátní soutěži Programu obnovy venkova – knihovna 

roku. Připomínám, že naše knihovna postoupila z prvního místa v krajském kole do kola celostátního a 

tam se rozhodně neztratila. Poděkování za tento výsledek patří hlavně paní Lence Skružné, která za 

tímto úspěchem jednoznačně stojí. 

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


